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11、Yuanxiaoye night Lantern Festival, the nightly Yuanxiaoye happy, happy years, the mid-happy, I wish you a happy holiday!
元宵夜，夜元宵，夜夜元宵夜喜庆年，年喜庆，年年喜庆年，祝您节日快乐!
12、Wishing you a merry song in your heart at Lantern Festival and blessings all year long!
元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
13、Wishing you peace, joy and happiness and everything all the best through Lantern !
在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆!
14、Warm greetings and best wishes for Lantern Festival!
致以热烈的祝贺和良好的祝福，元宵节快乐!
15、Thinking of you and wish you a Happy Lantern Festival.
快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
16、May Lantern Festival be filled with happiness for you.
愿你元宵节幸福无尽。
17、Happy Lantern Festival.
元宵节快乐
18、May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year!
19.At this moment, I have the deepest yearning to cloud Qiaoqu full blessing embellishment you sweet dreams, you would like to have a happy Feast.
这一刻，有我最深的思念， 让云捎去满心的祝福，点缀你甜蜜的梦，愿你拥有一个幸福快乐的元宵节。
20.Acoustic percussion rounds of boiling一声scenes pyrotechnics and a beacon lantern on February fishes Lu:lu: breeze Chuojin you Xinwo, strings hoping to wish you: Happy Lantern Festival!
一声声锣鼓一阵阵沸腾一幕幕烟火一盏盏彩灯和着二月丝丝缕缕的微风踱进你心窝，串串企盼祝愿你：元宵快乐!
关于元宵节英语祝福语 篇2
1、It seems that Lantern Festival is here once again, and it is time again to bring in happiness. We wish the merriest of Lantern Festival to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the days ahead!
元宵节转眼又到，快乐也到!我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在接下来的日子里事业兴旺，幸福美满!
2、Wishing you a merry song in your heart at Lantern Festival and blessings all year long!
元宵节之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
3、Wishing you peace, joy and happiness and everything all the best through Lantern !
在元宵节来临之际，祝你平安，快乐，幸福。万事圆!
4、Warm greetings and best wishes for Lantern Festival!
致以热烈的祝贺和良好的祝福，元宵节快乐!
5、Thinking of you and wish you a Happy Lantern Festival.
快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
6、May Lantern Festival be filled with happiness for you.
愿你元宵节幸福无尽。
7、Fang Yu could be a beacon multicolored lights, moving drag you happy heart Lake ripples; knock一声acoustic festival Wanzhong, let me love in your heart Jidong! Dynamism happy!
放游一盏盏五彩荷灯，曳动你心湖快乐的涟漪;敲一声声佳节的晚钟，让我的爱在你的心里悸动!元宵快乐!
8、the full moon, Guanding, I am waiting for you! Lanterns on, I think you! Full moon, glutinous rice balls, geopolitical dream round!
赏月，观灯，我等你!花灯，月下，我想你!月圆，汤圆，缘梦圆!
9、and a beautiful moon, and a Chinese Lantern Festival, a period of happiness and time once again sincere congratulations, I wish you: Troupe round! Sweet sweet honey! the smooth!
又一轮美丽月亮，又一个元宵佳节，又一段幸福时光，又一次真诚祝福，祝你：团团圆圆!甜甜蜜蜜!顺顺利利!
10.Miannen appearance of a round white, sentimental heart Tianrumi implicitly, Body Skin Liang Rui Hongyan GREen, the gentle-Sweetest I 1,559, light night kiss you eat you.
额圆面嫩外表白皙，多情含蓄心甜如蜜，肤靓美体蕊红艳绿，温柔甘饴令我痴迷，十五灯夜吻你吃你。
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21.The day of the first month Shiwuru infants round, sweet blessings of Beier ah, you would like to win pretty 20xx 20xx ah, good luck often repeatedly ah, the Lantern Festival happy!
正月十五月儿圆那，祝福的话倍儿甜啊，愿你漂亮一年胜一年呀，好运好事常连连啊，元宵节快乐!
22.The moon, the Lantern, Yang Chen to your laughter, the fifteenth day of your songs reverberated stressed that the Rabbit Spring filling your lively, long time my heart Lianzhao your wonderful.
月亮，元宵，映衬着你的欢笑，正月十五回荡着你的歌调，鼠年新春充盈着你的热闹，此时我心久恋着你的美妙。
23.You are not stuffing my face for a big Lantern Festival; you lights as I was for a big paper lanterns; your situation I would like to IP Festival! Happily闹lanterns!
你是馅我是面不如作个大元宵;你是灯我是纸不如作个大灯笼;你情我愿庆佳节!欢欢喜喜闹花灯!
24.20xx to 9.15 Cylindrical / you love your pity / you often linked to heart / Tonight the dumpling is very Nien / when we can celebrate
月到十五分外圆/把你疼爱把你怜/常常把你挂心间/今夜的汤圆甚是粘/我们何时能团圆/
25.The night yuan last year, the flower market signals such as day. Liu Xiao, the head Rendihuanghun after. Night yuan this year, with the lights still on, but not last year, tears wet spring Shanxiu.
去年元夜时，花市灯如昼。月上柳梢头，人约黄昏后。今年元夜时，月与灯依旧，不见去年人，泪湿春衫袖。
26.New Year\'s Eve and New Year\'s Day not seen, Xiaoye tea no interviews, no pre leave after Zuoban. Meet reunited temporarily out, miss worrying about dreams unlimited.
元旦除夕没谋面，宵夜早茶没约见，节前假后没做伴。相会团圆暂无缘，思念惦记梦无限。
27.I wish you the Lantern Festival family reunion, friends gather to Valentine\'s romance, dancing, vibrant, and sooner or later a smiling face and happy expression_r_r_r of the colorful festivals staged!
祝你元宵节家人团圆，朋友欢聚，情人浪漫，手舞足蹈，动感十足，早晚笑脸，欣慰的表情上演节日的异彩纷呈!
28.In the first month to the Lunar New Year, 15 lanterns闹universe, glutinous rice balls delicious fragrant, I wish you good emerge Festival, and you never at the best of luck and success in the future never happy!
正月里来是新春，十五花灯闹乾坤，汤圆味美香喷喷，祝你佳节福满身，好运和你不离分，万事如意永开心!
29.In this day of the season such as lights, we were the same evening, tonight I want you to become the most happy people infants.
在这灯如昼的时节，我们一起相约黄昏后，今晚我要让你成为最幸福的人儿。
30.thinking of you and wish you a happy lantern festival.
快乐的元宵之际，谨致我的想念与祝福。
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